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 Or. 0002.1.2012 

P R O T O K Ó Ł  Nr XIV/2012 
z XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

 z dnia 19 stycznia 2012 roku 
 

 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski,  
ul. Mickiewicza 46 i trwała od godz. 9.03 do 9.47. 
 
Ustawowy skład Rady  – 15 radnych 
Obecnych                       – 15  
Nieobecnych                   –  0 
Frekwencja                     – 100% 

  
Obecni radni: 

1. BOROWSKI ANDRZEJ – Hryniewicze Małe 
2. CAR MIKOŁAJ – Knorydy 
3. CHILKIEWICZ JERZY – Chraboły 
4. GAŁUSZEWSKI WALENTY – Parcewo 
5. KAMI ŃSKI LESZEK – Skrzypki Duże 
6. KORSZAK MARIUSZ – Haćki  
7. ŁOZOWIK PAWEŁ – Saki 
8. MATEUSZUK MIECZYSŁAW – Nałogi  
9. NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – Knorozy  
10. OLSZEWSKI STANISŁAW – Piliki 
11. PAC BARBARA – Łubin Kościelny 
12. PAWLUCZUK JAN – Widowo  
13. SIEMIENIUK SŁAWOMIR – Rajki  
14. TYNIEWICKI ANDRZEJ – Pilipki  
15. WYSZKOWSKI ANATOLI – Augustowo  

 
Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 
2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 
3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 
 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Przebieg sesji protokołowała – Podinspektor KATARZYNA POPŁAWSKA. 
 
Do pkt. 1) 
 Sesję otworzył o godz. 9.03 Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY 
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GAŁUSZEWSKI . Przywitał radnych, Panią RAISĘ RAJECKĄ - Wójta Gminy, 
ANATOLA FILIPIUKA – Zastępcę Wójta oraz NADZIEJĘ SOKOŁOWSKĄ – 
Skarbnika Gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w sesji uczestniczy 14  radnych, 
nieobecny jest radny MIKOŁAJ CAR. Stwierdził prawomocność obrad. 
Chwilę po tym doszedł radny MIKOŁAJ CAR. 
 
Do pkt. 2)   
          Wniosek Wójta Gminy o zwołanie nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy stanowi 
Załącznik Nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał radnym 
proponowany porządek sesji. Zapytał, czy nie wnoszą uwag. Ponieważ radni nie 
zgłosili żadnych uwag, porządek obrad został poddany pod głosowanie:  
  
 Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych,  
15 głosów "za") przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia  

28 grudnia 2011 roku. 
4. Zapoznanie z treścią postanowienia Prokuratury Rejonowej Białystok – 

Południe w Białymstoku o umorzeniu śledztwa przeciwko Raisie Rajeckiej. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Odpowiedzi na interpelacje. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad. 

  
Do pkt. 3)   
 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XIII Sesji 
Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2011 roku był dostępny do zapoznania w Urzędzie 
Gminy. Zapytał, czy radni nie wnoszą uwag do treści protokołu. Ponieważ uwag nie 
zgłoszono, Przewodniczący zaproponował przystąpienie do głosowania.   
 W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów “za”), 
Rada Gminy przyjęła protokół z XIII Sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2011 
roku. 
  
Do pkt. 4)   
 Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI 
poinformował, iż do Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w dniu 13 stycznia 2012 r. 
wpłynęło postanowienie Prokuratury Rejonowej Białystok – Południe w Białymstoku 
o umorzeniu śledztwa przeciwko Raisie Rajeckiej. Dodatkowo poinformował  
o 7-dniowym terminie, wynikającym z postanowienia na złożenie zażalenia. 
Następnie odczytał treść postanowienia. Dodał, że jeden z postawionych zarzutów 
został umorzony wcześniej, lecz do Urzędu Gminy wpłynął razem z postanowieniem 
o umorzeniu śledztwa. Odczytał również to postanowienie. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt Gminy RAISA RAJECKA nie 
będzie wnosić zażalenia.  
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI wyraził słowa 
współczucia dla Pani Wójt za to co przeszła, co przeżyła. Stwierdził, że w tym 
wszystkim zawinił człowiek. W efekcie tego było śledztwo, przeprowadzane były 
kontrole i w wyniku tego  postępowania nie stwierdzono żadnych uchybień, nasza 
gmina funkcjonuje prawidłowo. 
Radny PAWEŁ ŁOZOWIK uważa, że informację o umorzeniu śledztwa należy 
przedstawić w mediach. 
Z tą sugestią zgodziła się radna BARBARA PAC, która uważa, że w tej sprawie 
padło wiele niepotrzebnych słów, komentarzy, domysłów i związku z tym należy 
poinformować opinię publiczną poprzez media o umorzeniu śledztwa. 
Radny JERZY CHILKIEWICZ powiedział, że zarzuty są zarzutami i pomimo 
zakończonej sprawy zdrowia nikt nie zwróci. 
Do powyższych wypowiedzi ustosunkowała się Pani Wójt RAISA RAJECKA, która 
stwierdziła, że pół roku, które przeżyła, to były najgorsze chwile w jej życiu i nikomu 
tego nie życzy. Wyjaśniła, że to wszystko bierze się stąd, że jesteśmy zawistni  
i widzimy wszystko to co dzieje się u sąsiada, ale nie widzimy tego u siebie. Wójt 
RAISA RAJECKA przeprosiła wszystkich za zaistniałą sytuację. Dodała, że oprócz 
niej cierpiało wiele osób m.in. rodzina, pracownicy Urzędu oraz bliskie osoby, które 
do końca wierzyły, iż zarzuty są nieprawdziwe. W swojej wypowiedzi podkreśliła,  
że nigdy nie zrobiła nic, co byłoby niezgodne z prawem. 
 Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady Gminy WALENTY 
GAŁUSZEWSKI zaproponował nie wnosić zażalenia na postanowienie o umorzeniu 
śledztwa, a następnie zarządził głosowanie nad wnioskiem. 
 
 W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów “za”), 
Rada Gminy zdecydowała o nie wnoszeniu zażalenia na postanowienie. 
 
Do pkt. 5)   

W powyższym punkcie radni nie zgłosili żadnej interpelacji, ani zapytań. 
 
Do pkt. 6)   
 W związku z brakiem interpelacji nie było również odpowiedzi na nie. 
 
  
Do pkt. 7)   
 Przewodniczący  Rady Gminy poprosił o zgłaszanie wolnych  wniosków 
 i informacji.  
Zastępca Wójta ANATOL FILIPIUK poinformował radnych, że od 1 stycznia 2012 r. 
weszła w życie ustawa o zmianie ustawy o ochronie zwierząt oraz ustawy  
o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, która nakazuje wyznaczyć jedno 
gospodarstwo rolne do opieki nad zwierzętami, w przypadku odebrania zwierząt 
właścicielowi z powodu złego traktowania. Zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 
znają takie gospodarstwo, które by się zgodziło. W tym celu poprosił o kontakt  
z pracownikami w pok. Nr 1. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał Zastępcę Wójta ANATOLA FILIPIUKA  
o sprawy finansowe związane z przechowaniem i opieką nad tymi zwierzętami. 
ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta poinformował, że jeszcze nie wiadomo jak 
sprawy finansowe będą się przedstawiały. Być może właściciel gospodarstwa 
otrzyma opłatę stałą za udostępnienie pomieszczenia. 
 Radny JERZY CHILKIEWICZ – zapytał Panią Wójt RAISĘ RAJECKĄ czy to 
prawda, że Szkoła w Chrabołach została sprzedana oraz czy Stowarzyszenie Ludzi 
Dobrej Woli RAJ prowadzi jeszcze swą działalność w budynku w Rajsku. 
W sprawie sprzedaży budynku Szkoły w Chrabołach Wójt Gminy RAISA 
RAJECKA poinformowała, że przetarg na sprzedaż odbył się, w wyniku czego został 
wyłoniony nabywca. Co do działalności prowadzonej przez Stowarzyszenie Ludzi 
Dobrej Woli Raj w Rajsku odpowiedziała, że nie otrzymaliśmy zgłoszenia  
o zaprzestaniu działalności. Poinformowała, iż Urząd Gminy jeździł 2 razy na 
kontrolę i podczas kontroli nie stwierdzono dewastacji budynku. Natomiast to, jak 
Stowarzyszenie prowadzi swoją działalność, nie mamy informacji. 
Radny PAWEŁ ŁOZOWIK – spytał o formę sprzedaży budynku byłej szkoły  
w Chrabołach? 
W odpowiedzi na zapytanie radnego Pani Wójt RAISA RAJECKA odpowiedziała, że 
jest to umowa sprzedaży. 
Radny MIKOŁAJ NIKOŁAJUK podziękował Pani Wójt RAISIE RAJECKIEJ  
w imieniu własnym, radnych i sołtysów za życzenia noworoczne mieszkańcom 
Gminy Bielsk Podlaski wyemitowane w Radio Racja. 
Radny ANDRZEJ BOROWSKI zapytał, czy nie ma przeciwwskazań, aby jego 
drużyna, która uczestniczy w turnieju o puchar Wójta organizowanym przez Wójta 
Gminy Rudka, mogła również w 2012 roku występować pod szyldem Gminy Bielsk 
Podlaski. 
RAISA RAJECKA Wójt Gminy odpowiedziała, że dobrze zna ten turniej, ponieważ 
niegdyś w nim uczestniczyła. Dodała, że drużyna ta trenuje w Szkole Nr 4 w Bielsku 
Podlaskim i są to mieszkańce miasta, natomiast radny ANDRZEJ BOROWSKI  
stwierdził, że jest jedyny z terenu Gminy Bielsk Podlaski. O tym, że drużyna 
występuje pod szyldem gminy dowiaduje się dopiero teraz, ale to jest promocja dla 
gminy. Wyraziła swoje zdanie, że nie ma nic przeciwko tej działalności, natomiast  
w tej sprawie zadecydować powinni radni. 
Radny ANDRZEJ BOROWSKI poruszył temat koszulek. Uważa, że drużyna 
powinna mieć jednakowe. 
Radna BARBARA PAC zaproponowała, że ma 30 szt. koszulek z napisem “Łubin 
Kościelny” i chętnie pożyczy. 
Radny MIKOŁAJ CAR zapytał, o jaki puchar grają? Stwierdził, że jeżeli w drużynie 
są wszyscy mieszkańcy Bielska, to niech zgłoszą się do Burmistrza Miasta w sprawie 
koszulek. 
Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI stwierdził, że jeżeli 
radny ANDRZEJ BOROWSKI sam się wszystkim zajmie, to nie widzi przeszkód. 
 
 W głosowaniu jawnym jednogłośnie Rada Gminy przyjęła wniosek, 
aby drużyna występowała nadal pod szyldem Gminy Bielsk Podlaski. 
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Do pkt. 8)   
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI   podziękował za udział w obradach  
i o godz. 9.47 zamknął  XIV  Nadzwyczajną  Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 
 
Protokołowała: 
 
Katarzyna Popławska 

Przewodniczący Rady 
 

Walenty Gałuszewski 
 


